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Geachte heer Jongeneel, 

 

Op 26 juni jl. ontvingen we vragen van de fractie van Slydregt.nu over het VNG 

congres. In bijgaande brief beantwoorden we uw vragen. 

Op het VNG-congres stelde de schrijver Tommy Wieringa over de aanslag op het 

Telegraafgebouw: "Dat hadden ze eerder moeten doen," gevolgd door een applaus 
van een zaal vol burgemeesters en wethouders.  

 
Vraag 1: Bent u bekend met de ophef die hierover ontstond?  

We hebben ervan kennis genomen dat een aantal media en sociale mediaplatforms 
over dit onderwerp berichten. Overigens heeft Wieringa deze uitspraak niet zo 
gedaan. Er is gezegd: " dat werd tijd". 
 
Vraag 2. Welke leden van het college hebben dit VNG-congres voor Sliedrecht 

bijgewoond?  
Dat waren burgemeester Van Hemmen, wethouders Spek en Van der Plas en 
gemeentesecretaris Van Breugel. Overigens was de griffier ook aanwezig. 
 
Vraag 3. Wie van de afgevaardigden uit Sliedrecht hebben na de opmerking "hadden 

ze eerder moeten doen" mee applaudisseerd?  
Niemand van de afgevaardigden uit de gemeente Sliedrecht heeft geapplaudisseerd. 
 
Vraag 4. Wat vindt het college nu van die opmerking?  
De afgevaardigden uit de gemeente Sliedrecht vinden de opmerking van Wieringa 
smakeloos en ongepast. 
 
Vraag 5. Voor zover niet is mee applaudisseerd, waarom is er niet direct en openlijk 

geprotesteerd door de aanwezige bestuurders en politici uit Sliedrecht tegen deze 
opmerking? 

Daar was de situatie niet naar. Voor het overige verwijzen we naar de reactie van de 
VNG namens de leden: " De VNG wil er geen misverstand over laten bestaan dat zij 
geweld tegen personen of organisaties zorgelijk en onacceptabel vindt. Dat geldt 
uiteraard ook voor de aanslag op het kantoor van De Telegraaf want persvrijheid is 
een essentieel onderdeel in onze democratie." 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 

 
 

 
 

http://www.sliedrecht.nl/


H.F. van Breugel               drs. A.P.J. van Hemmen  

 


